主日学家庭反馈单

耶稣的比喻 第2课 迷失**的羊**

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对你和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天,通过"迷失的羊"的比喻,你的孩子发现耶稣是我们的好牧人。你的孩子学习到了,耶稣爱我们保护我们,就像牧人保护他的羊一样。耶稣不想让我们中的任何一个人迷失或跟祂分离。(使用的经文:马太福音18:10-4, Luke 15:1-7)

牢记神的话语:



"我全心寻求了你,求你不要叫我偏离你的诫命。"-诗篇119:10

一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文,也会帮助他/她巩固课堂里所学的内容。



建议的亲子活动:

用孩子最喜欢的毛绒玩具来玩捉迷藏的游戏。玩的时候,在藏毛绒玩具和努力找到它之间交替。你和孩子玩这个游戏的时候,说一说耶稣每天保护和看顾我们的各种方式。



每天的祷告:

亲爱的主,感谢你如此关心我们。感谢你差耶稣到世上来,作我们的好牧人,并寻找失丧 的人。请帮助我们全心全意地寻求你,不背离你告诉我们的事。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, through the parable of the lost sheep, your child discovered that Jesus is our good shepherd. Your child learned that Jesus loves us and protects us, much in the same way a shepherd protects his sheep. Jesus doesn't want any of us to be lost or separated from Him. (Scripture used: Matthew 18:10-4, Luke 15:1-7)

Words to Remember:



(Bible versions used are selected to help young children learn and understand the meaning of scripture.)

"I seek you with all my heart; do not let me stray from your commands." Psalm 119:10 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

Suggested Parent/Child Activity:

Play a game of hide and go seek, using one of your child's favorite stuffed animals. As you play, alternate between hiding the stuffed animal and trying to find it. As you play the game with your child, talk about the many ways Jesus protects and cares for us on a daily basis.



Daily Prayer:

Dear Lord, thank You for caring about us so much. Thank You for sending Jesus into the world to be our good shepherd and to seek those who are lost. Please help us seek You with all of our hearts and not turn away from what You tell us to do. Amen.